
PROTOKOL Nr XIV/2012

z obrad XIV SESJI RADY GMINY KOLBIEL

zdnia 161utego2012r.

Otwarcia obrad XIV Sesji Rady Gminy Kolbiel dokonal o godzinie 16^ Przewodniczacy
Rady Pan Waldemar Kloch. Stwierdzil na podstawie listy obecnosci, ze w sesji uczestniczy
11 Radnych na stan og61em 15-tu, stanowi to kworum przy kt6rym Rada moze obradowac
i podejmowac prawomocne uchwaly.

W Sesji uczestniczyIi ponadto:

- W6jt Gminy - Pan Adam Budyta,
- Zastepca W6jta Gminy - Pani Ewa Mazek,
- Redaktor ,,Linii Otwockiej" - Pan Andrzej Kamihski,
- soltysi wsi Dobrzyniec, Kolbiel i Wladzin.

Przewodniczacy powital przybylych i przedstawil proponowany porz^dek obrad.

Proponowany porzadek obrad
1. Otwarcie obrad.
2. Przyj ecie porz^dku obrad.
3. Przyjecie protokolu z obrad XIII Sesji Rady Gminy Kolbiel
4. Podjecie uchwal w sprawie:

- zatwierdzenia Plan6w Odnowy Miejscowosci Dobrzyniec, Wladzin;
- zmiany Planu Odnowy Miejscowosci Kolbiel;
- udzialu Gminy Kolbiel w realizacji projektu ,,e-dukacja @ w Szkole

Podstawowej im. Kawaler6w Orderu Usmiechu w Rudzienku -
kompetencje nauczycieli do ksztalcenia multimedialnego" w ramach
Programu Operacyjnego Kapital Ludzki 2007 - 2013, Priorytet IX Rozw6j

wyksztalcenia i kompetencji w regionach, Dzialanie 9.4.
Wysoko wykwalifikowane kadry systemu oswiaty.

5. Zapytania, interpelacje, wolne wnioski.
6. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
7. Zakonczenie obrad.

Przewodniczqcy poddal pod glosowanie proponowany porz^dek obrad.
Za glosowalo 11 radnych, glos6w przeciw nie byto, wstrzymuja_cych si^ nie bylo.
Proponowany porz^dek obrad zostal przyj$ty przy 11 glosach za.

Uc;ili/ujijc pkt 3 porz^dku obrad Przewodniczacy poddal pod gtosowanie przyj$cie
protokolu z obrad XIII Sesji.

Poinformowal, ze protok6t byt wytozony w biurze rady i nie zgtoszono do nich uwag.
Zapytal czy radni chcaJe zglosic. Uwag nie zgloszono.
Przewodniczacy poddal pod glosowanie przyjecie protokolu z obrad XIII Sesji Rady Gminy
Kolbiel.
Za jego przyjeciem glosowalo 11 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, glos6w
wstrzymuJ4cych si? - nie bylo. Protok61 z obrad XIII Sesji Rady Gminy Kolbiel zostal
przyj$ty przy 11 glosach za.



Realizujae pkt 4 porzqdku obrad pr/ysti|piono do podj$cia uchwat.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta poinformowal, ze wnioskowal o zwotanie sesji z uwagi na
ogloszony nab6r na dofinansowanie w ramach Programu Rozwqju Obszar6w Wiejskich.
W celu ubiegania si$ o te srodki nalezy dostarczyc wymagane dokumenty, w tym plany
odnowy miejscowosci. Poinformowal, ze Gmina Kolbiel bedzie ubiegala si?
o dofinansowanie plac6w zabaw w Dobrzyhcu i Wladzinie. Odnosnie Planu Miejscowosci
Kolbiel koniecznajestjedyniejego cze^ciowe dostosowanie do wymog6w. Trzecia uchwala
w porzadku obrad umozliwi podpisanie umowy na reaKzacj$ projektu w Szkole Podstawowej
w Rudzienku. Podzi$kowal radnym i soltysom za przybycie.

Przewodniczacy odczytal uchwat$ Nr XfV/82/2012 w sprawie: zatwierdzenia Plan6w
Odnowy Miejscowosci Dobrzyniec, Wladzin.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal dlaczego plany odnowy dotycz^ lat 2010-2017. Wyrazil
przekonanie, iz przyj^cie plan6w odnowy na taki okres powoduje bezprzedmiotowosc pracy
nad nowym Planem Rozwqju lokalnego Gminy. Zwr6cit uwag$, ze PIan Odnowy
Miejscowosci Dobrzyniec zaklada wydatki w wysokosci 400.000 zl.

Pracownik Urz$du Gminy w Kolbieli Pan Pawel Calka wyjasnit, ze palny odnowy
miejscowosci zgodnie z obowiazujacymi przepisami musz^ zawierac zdania zaplanowane
do realizacji w okresie 7 lat.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta zwr6cil uwage, ze aby wykorzystac srodki dost^pne w PROW
zostaly jeszcze tylko 2 lata oraz ze Plan Rozwoju Lokalnego nie jest tozsamy z planem
odnowy miejscowosci. Nie podjecie przedmiotowych uchwal to opowiedzenie si? za brakiem
zgody na si$ganie po srodki zewn^trzne.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal? Nr XIV/82/2012 w sprawie:
zatwierdzenia Plan6w Odnowy Miejscowosci Dobrzyniec, Wtadzin.
Za glosowalo 9 radnych, 1 radny glosowal przeciw, 1 radny wstrzymal si$ od glosu.
Uchwala Nr XIV/82/2012 zostala przyj$ta przy 9 glosach za.

Wiceprzewodniczaey Rady Pan Kazimierz Urbaniak odczytal uchwale Nr XIV/83/2012 w
sprawie: zmiany Planu Odnowy Miejscowosci Kolbiel.

Radny Pan Piotr Pacek zwr6cil uwag$, ze nie zostal poinformowany o zebraniu wiejskim
Solectwa Kolbiel, na kt6rym zostal przyj$ty plan odnowy miejscowosci. Zwr6cil uwage, ze
wbrew zapisom Planu Odnowy Miejscowosci Kolbiel ulica rynek zostala wyremontowana.
Zapytal tez czemu do swietlic, jednostek OSP, i bibliotek plan odnowy odnosi si$ w liczbie
mnogiej.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadajac Radnemu Pacek zwr6cil uwag^, ze zapisy
planu odnowy miejscowosci musza^ byc generalne z uwagi na mozliwe daleko id^ce zmiany
stan6w faktycznych, kt6rych nie da si? do konca przewidziec. Poprosil radnych, mieszkaric6w
danych miejscowosci o wl^czenie sie w prace nad planami odnowy.

Soltys wsi Kolbiel Pan Witold Prasula zobowiazal si? do osobistego powiadamiania Radnego
Pacek o terminach przyszlych zebran wiejskich. Poinformowal, ze na zebraniu wiejskim,
kt6re przyj$lo plan odnowy miejscowosci poruszany byl tez problem monitoringu
miejscowosci, uczestniczylo w nim 40 os6b.

Przewodniczacy poddal pod glosowanie uchwal? Nr XIV/83/2012 w sprawie:



zmiany Planu Odnowy Miejscowosci Kolbiel.
Za gtosowalo 9 radnych, 1 radny glosowal przeciw, 1 radny wstrzymal sie od glosu.
Uchwala Nr XIV/83/20l2 zostala przyjeta przy 9 glosach za.

Przewodnicz^cy odczytal uchwal^ Nr XIV/84/2011 w sprawie:
udzialu Gminy Kolbiel w realizacji projektu ,,e-dukacja @ w Szkole Podstawowej
im. Kawaler6w Orderu Usmiechu w Rudzienku - kompetencje nauczycieli do ksztalcenia
multimedialnego" w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki 2007 - 2013, Priorytet
IX Rozw6j wyksztalcenia i kompetencji w regionach, Dzialanie 9.4.
Wysoko wykwalifikowane kadry systemu oswiaty.

Radny Pan Anatol Tkacz zapytal czy slusznie rozumie, ze udzial w projekcie nie spowoduje
dodatkowych koszt6w dla budzetu gminy.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta odpowiadajqc Radnemu Tkacz potwierdzil, ze udzial w
projekcie nie spowoduje dodatkowych koszt6w dla budzetu gminy.

Przewodnicz^cy poddal pod glosowanie uchwaie Nr XIV/84/2012 w sprawie:
udzialu Gminy Kolbiel w realizacji projektu ,,e-dukacja @ w Szkole Podstawowej
im. Kawaler6w Orderu Usmiechu w Rudzienku - kompetencje nauczycieli do ksztalcenia
muItimedialnego" w ramach Programu Operacyjnego Kapital Ludzki 2007 - 2013, Priorytet
IX Rozw6j wyksztalcenia i kompetencji w regionach, Dzialanie 9.4.
Wysoko wykwalifikowane kadry systemu oswiaty.
Za gtosowalo 11 radnych, glos6w przeciw - nie bylo, wstrzymuj^cych si$ - nie bylo.
Uchwala Nr XIV/84/2012 zostala przyj$ta przy 11 glosach za.

Pkt 5 i 6 pur/.a_dku obrad - zapytania, interpelacje, wolne wnioski, odpowiedzi na
zapytania i interpelacje.

Radna Pani Malgorzata Dr6zdz poinformowala zebranych, iz dowiedziala sie od Softysa wsi
Rudzienko o tym, ze w bytym domu pomocy spolecznej w Rudzienku pojawilo si^ 30 dzieci
w wieku gimnazjalnym, kt6re s^ dowozone do szkoly w Minsku MazowJeckim.
To wydarzenie urzeczywistnia powstanie w Rudzienku osrodka dla trudnej mlodziezy.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta poinformowal, ze o pojawianiu si? 30 gimnazjalist6w
w Rudzienku dowiedzial si$ dzis r6wniez od Sottysa wsi Rudzienko oraz ze nie ma obecnie
szerszych informacji na ten temat.

Przewodniczqcy Rady Gminy Pan Waldemar Kloch poinformowal, ze zakoriczyla si^ akcja
lubelskiego wydania Gazety Wyborczej, dotycz^ca poparcia budowy obwodnicy Kolbieli.
Odczytal uchwale Rady Powiatu w Zamosciu - stanowisko w sprawie rozwi^zania problemu
przejezdnosci miejscowosci Kolbiel.
Wyrazil zadowolenie, ze problemjest dostrzegany przez wiele srodowisk samorz^dowych co
stwarza dobr^ plaszczyzn$ dojego rozwia^ania.
Zasugerowal podj^cie podobnego stanowiska przez Rad? Gminy Kolbiel w temacie
przejezdnosci obu dr6g krajowych na terenie gminy, nr 17 i 50.
Zobowia^al sie do przygotowania w tej kwestii projektu uchwaly na najblizszq sesje rady.
Poinformowal, ze rozmawial z Przewodnicz^cym Rady Powiatu Otwockiego w sprawie
szerszej akcji w sprawie stanowisk jednostek samorz^du terytorialnego w sprawie
przejezdnosci dr6g krajowych na terenie Gminy Kolbiel.

Radny Pan Anatol Tkacz zwr6cil uwag$, ze bardziej istotne od rozwi^zania probIemu drogi
krajowej nr 17 jest dla Gminy Kolbiel problem drogi krajowej nr 50. Zwr6cil uwag$, ze



srodowiskom lubelskim zalezy wylaeznie na rozwi^zaniu problemu przejezdnosci drogi
krajowej nr 17. Poparcie takiego rozwiazaniajego zdaniem ma sens w przypadku gdy W6jt
Gminy Koibiel ma koncepcj? - Kolbieli, wyludniaja_cej si$ wsi.

Radny Pan Kazimierz Urbaniak zwr6cil uwage, ze problem dla Gminy Kolbiel jest w
obecnym ksztalcie zar6wno droga krajowa nr 17jak i 50.

W6jt Gminy Pan Adam Budyta zwr6cil uwage, ze w kwestii przebudowy dr6g krajowych
nr 17 i 50 nie ma koncepcji W6jta Gminy Kolbiel oraz ze nie ma koncepcji Kolbieli jako
wyludniaj^cej sie wsi. Stwierdzil, ze w ewentualnym stanowisku powinno odnosic si? do
problemu przejezdnosci obu dr6g krajowych, nr 17 i 50.

Zast$pca W6jta Pani Ewa Mazek zwr6cila uwag$, ze Rada Gminy Kolbiel moze w swym
stanowisku w sprawie przejezdnosci dr6g krajowych na terenie Gminy Kolbiel zwr6cic
uwage, na najwazniejsza_ rang^ problemu przejezdnosci drogi krajowej nr 50.

Przewodnicz^cy podzi$kowal wszystkim za przybycie i zamknaj obrady XIV Sesji Rady
Gminy Kolbiel o godzinie 17 ̂ .

Do protokolu dolaczono:

1. List$ obecnosci radnych.

2. Liste obecnosci soltys6w.

Na tym protok61 zakonczono.

Protokolowal: pRZEWODNICZACY
RADYGMINY

WaldemarKloch


